

No.: 05/04/2018 Date: 21/4/2018 الداد المسائلة المسا

info@shira3.com

tel +9626554-5555 fax +9626554-5010

P. O. Box 850505 Amman - 11185 - Jordan www.shira3.com

الرقم: هـ أ م 2018/04/05 ش عمان في: 2018/04/21

| To: Jordan Securities Commission | السادة هينة الإوراق المالية المحترمين |
|--|---|
| Amman Stock Exchange | السادة بورصة عمان المحترمين |
| solutions Of The General Assembly Meeting | الموضوع: نتانج اجتماع الهيئة العامة العادي |
| The Ordinary General Assembly Meeting Shria Real Estate Development & Investments Co. was held on Saturday 21/4/2018 at Dunes Club/ Airport Road, the shareholders participation in the Assembly Meeting was (78%). The following decisions were adopted at the Meeting: 1. Approving the minutes of the previous year Ordinary General Assembly Meeting which was held on 16/4/2017 2. Approving The Report of the Board of Directors on | عدد يوم السبت الموافق 2018/4/21 اجتماع الهيئة العامة العادية لشركة الشراع النطوير العقاري الاستثمارات م.ع.م وذلك في مكاتب الشركة وبنسبة حضور (78%) م خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية: م خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية: المصادقة على محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 2017/4/16 |
| the activities of the Company, for the year ended on 31/12/2017 and Future Plan for the Year (2018) | الثمركة للسنة المالية المنتهية في 2017/12/31 والخطة المستقبلية لعام (2018) |
| Approving the Report of the Company's auditors on its financial statements, for the year ended on 31/12/2017 | المصادقة على تقرير مدققي حسابات الشركة عن البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2017/12/31 |
| Approving the Financial Statements for the year ended on 31/12/2017 | المصادقة على البيانات المالية السنة المالية المنتهية في 2017/12/31 |
| Discharging the board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31/12/2017 | ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السئة المنتهية في 2017/12/31 |
| Approving the reappointment of the auditors Ghosh & Partners for the financial year (2018). And authorizing the board of directors to determine their fees | . الموافقة على اعادة تعيين مدققي الحسابات السادة غوشة وشركاه لتدقيق حسابات الشركة للسنة المالية (2018) وتقويض مجلس الإدارة بتحديد اتعابهم. |
| Kindly accept our highly appreciation and respect | وتقضلوا بقبول فانق الاحترام،،، |
| Shria Real Estate Development & Investments Co. Mohammad Alawi | شركة الشراع للتطوير العقاري والاستثمارات |
| Chairman | محمد العلاوي رئيس مجلس الادارة |
| SHIRA | REAL ESTATE DEVELOPMENT |